

全球頂尖的防滑專家 地面防滑效果全球之冠

號外



3S 止滑劑

3S Anti-Slip Solution

香港位於中國華南地區面向南中國海，形成典型海洋性亞熱帶季候風。春季乍暖但潮濕多霧；夏季酷熱多雨，尚有颱風吹襲；秋季清涼乾燥陽光充沛；冬季則乾早寒冷。

香港是全世界生活最緊張的地區之一，走路快、步伐急，人們常在街道上奔馳。下雨或潮濕天，地面濕滑，一不小心，便會失足跌親跌倒，易生意外，險象環生。

Hong Kong is located in southern China and facing the South China Sea. It forms a typical subtropical monsoon climate. Spring is warm, humid and foggy. The summer is hot and rainy with the attack of typhoon occasionally. Autumn is cool, dry and sunny. Winter is dry and cold.

Hong Kong is one of the most fast-paced city in the world with people walking in hurry at a brisk pace. People often run on the street and they may fall and slip accidentally especially in a rainy or high humidity day in which the ground is slippery. It is accident-prone and dangerous.



地面防滑專業施工

In the NEWS

適用範圍 Scope of Application

地材 Flooring Materials:

石材、磁磚、雲石、麻石、水泥...等
Stone, Ceramic Tile, Marble, Granite, Cement...etc

家居 Home:

浴室、廚房、廁所、客飯廳...等
Bathroom, Kitchen, Toilet, Living room, Dining room...etc

公眾場所 Public Areas:

老人院、公園、泳池、停車場、健身室、餐廳、商場、教堂、酒店、學校、醫院...等
Elderly Home, Park, Swimming Pool, Car Park, Gym-room, Restaurant, Mall, Church, Hotel, School, Hospital...etc



施工方法 Application Steps

- | | |
|------------|-----------------------------------|
| 1. 均勻塗抹止滑劑 | 1. Wipe Anti-Slip Solution evenly |
| 2. 靜置10分鐘 | 2. Wait 10 minutes |
| 3. 沖水 | 3. Flushing |
| 4. 完工 | 4. Completion |

國際認證 Internationally Recognisable

- 防滑測試報告
Anti-slip test report
- 防滑系數達 R12
The friction coefficient of flooring reaches R12
- 廢棄物樣品測試達日本國家標準
Waste fluid samples test reaches Japan standard



溫馨提示 Warmly Reminder

- 地面潮濕有水時，防滑效果較顯著
The anti-slip effect on wet floor is obviously and excellent
- 止滑劑不改變原有地面的美觀及光澤 (少數石材除外)
The original appearance and tincture remains unchanged after the application (except few materials)
- 施工中及施工後，止滑劑廢氣物排放達日本國際標準，對人體及環境無害
The discharge of waste fluid during and after application is in line with the national drainage standards in Japan. It is harmless to human health.
- 施工後，沒有限制地面的清潔方法，只需保持地面沒有油污物。
There are no particular restrictions in terms of cleaning a treated floor, simply keep it free of dirt and oil
- 防滑地面不可使用含蠟清潔劑，因蠟會阻塞微米防滑孔，使地面失去止滑效果
Do not wax to the applied floor because wax will plug the micro anti-slip holes and remove their anti-slipping effect

